



REFERAT

Bestyrelsesmøde

Tid: lørdag d. 14/08 2021 kl. 9:00.

Sted: Afholdes som videokonference.

Inviteret: Palle Nielsen (formand), Bo Lorenzen (kasserer), Søren Hyllegaard, Luca Holt, Henrik Stuhr, Jesper Kierkegaard samt Charlotte Jensen. Udover bestyrelsen deltager Driftsleder Michael Yde og Udviklingskonsulent Simon Lui.

(Uden) afbud: Henrik Stuhr, Charlotte Jensen, Luca Holt.

1. Godkendelse af dagsorden

- a. Tilføjelse: Ansøgning fra DM værtsklub vedr. støtte v/Michael

2. Underskrivning af referat fra sidste bestyrelsesmøde

- a. Dagens møde var via videokonference, og underskrivningen af referatet udsættes derfor til budgetmødet.

3. Orientering fra Driftsleder v/Michael

- a. Video til rekrutteringsbrug
 - i. Leverandøren har i perioden fra sidste møde ikke fremsendt et justeret tilbud.

Bestyrelsen besluttede at anvender DIF Kamsportsnetværkets rekrutteringsvideo, samt egen-producere materiale efter behov internt i forbundet.
- b. Brydeklub der ikke vil betale klubkontingent
 - i. Palle Nielsen tager atter kontakt til klubben snarest muligt efter bestyrelsesmødet.
- c. Teknikmærker – nyt setup + trænerkursus



- i. Jesper Kierkegaard og Michael Yde har holdt et møde hvor Trænernetværk og afholdelse af teknikmærker var på dagsordenen. Der skal aftales en ramme for at klubberne kan afholde teknikmærkeprøver til motorikmærket internt i klubben. Klubberne tilbydes et mindre trænerkursus, evt. i Trænernetværk-regi, hvor de rustes til opgaven. Ordningen ønskes udvidet til bronzemærket på sigt, såfremt alt går godt. Årsagen hertil er bl.a. at det ikke er optimalt at afholde prøver i Udviklingstrup-regi. Bestyrelsen drøftede ovenstående samt det videre forløb. Michael Yde er tovholder på opgaven og der forventes flere møder herom inden budgetmødet.

- d. Sæsonkalender og genopstart efter corona

- i. Klubberne har generelt været meget tjenstvillige til at medvirke til at planlægge sæsonkalenderen efter coronagenåbningen. Der er nu helt styr på efterårskalenderen med enkelte undtagelser ift. træneruddannelse samt en enkelt værtsklub til Udviklingstruppens samling. Vi er rigtig godt med ift. at planlægge efterårets tre weekender med danske mesterskaber.

4. Godkendelse af Forretningsorden v/Michael

- a. Der er ingen ændringer til den gældende forretningsorden.

5. Orientering fra Udviklingskonsulenten v/Simon

- a. Simon har brugt noget af nedetiden i sommers med en oprydning i kælderen. Simon kan atter begynde med klubbesøg efter sommerferien/corona genåbningen. De første



klubber bliver AK Frem og Horsens. Herning Brydeklub starter et større klubudviklingsforløb når de nordiske mesterskaber er overstået.

- b. Der har været en høring efter at Danmarks Brydeforbund har modtaget et budgetudkast fra Danmarks Idrætsforbund (DIF). Vi afventer et endeligt budgetudkast fra DIF primo september.
- c. Simon Lui går på barsel i perioden d. 15/11-21 til 31/1-22. Klubberne er allerede adviseret herom. Bestyrelsen opfordrede Simon til at være så synlig som muligt i perioden frem mod barslen.

6. Status for kontaktpersonordningen i brydeklubberne v/Palle

- a. Indledningsvis gav Palle Nielsen udtryk for at kontaktpersonordningen bør være et fast punkt på dagsordenen fremadrettet. Bestyrelsens medlemmer arbejder forsat efter den aftalte plan; at alle har haft min. en indledende kontakt inden året er omme.
- b. Nyt bestyrelsesmedlem Luca Holt overtager forhenværende bestyrelsesmedlem Sonja Ekstrøms brydeklubber. Michael Yde giver Luca Holt en introduktion til ordningen straks efter bestyrelsesmødet.
- c. Simon Lui opfordrer bestyrelsesmedlemmerne til at kontakte ham inden indledende kontakt/klubbesøg, således de kan orienteres kort såfremt der er ting af relevans ift. klubben eller generelt.

7. Fremlæggelse af kvartalsregnskab v/Bo



- a. Regnskabet for 1. halvår 2021 blev fremsendt til bestyrelsen d. 14/8-21. Regnskabet havde været forsøgt fremsendt inden, men grundet en teknisk fejl blev det kun fremsendt til info@brydning.dk.
- b. Bestyrelsen drøftede at hhv. udgifter til IT hosting samt Nyanskaffelser af IT/telefoni bør adskilles. Når der er behov for uforudset udskiftning af IT udstyr, så afviger vi væsentligt fra budgettet. Udgiftsposten IT Hosting bør opjusteres da der er flere udgifter til vores IT support leverandør via DIF.
- c. Der adspurgtes om status på indbetaling af et specifikt sponsorat. Pengene herfor er retteligt modtaget, dog først efter IKC har fremsendt regnskabet til Bo Lorenzen.

8. Ansøgning fra DM værtsklub vedr. støtte v/Michael

- a. Brydeklubben Thrott er værtsklub for DM senior 2021 og har i den forbindelse fremsendt et tilbud på bl.a. leje af storskærm, lysshow, mv. pålydende DKK 31.600. Værtsklubben foreslår at dele udgiften til lejen med Danmarks Brydeforbund.
- b. Bestyrelsen drøftede det konkrete forslag samt overordnet hvordan forbundet bør medvirke til at løfte DM Senior niveaumæssigt. Bestyrelsen er forsat af den opfattelse at værtsklubberne bør holde hus med de midler de modtager af forbundet. Beløbet er fastsat til DKK 5000 pr. afholdt DM stævnedag. Udover dette beløb afholder forbundet udgiften til DM T-shirts, blomster/gaver til kåringer mv.
- c. Bestyrelsen besluttede at ikke imødekomme ansøgningen om økonomisk støtte til storskærm mv. Driftsleder Michael Yde besvarer værtsklubbens ansøgning.

9. Status for salg af sponsorater v/Søren



- a. Palle Nielsen og Søren Hyllegaard har afholdt et møde med Sponsoratansvarlig John Højgaard, mhp. at skaffe sponsorater specifikt til NM i Herning. Der undersøges pt. muligheden for at få en ny leverandør af streaming, der kan håndtere alle vores ønsker til streaming inkl. challenge, vise sponsorbannere mv.

10. Orientering vedr. DIF trivselsnetværk v/Palle

- a. Danmarks Brydeforbund havde ikke mulighed for at deltage i det første møde inden sommer i DIFs trivselsnetværk. Vi deltager i næste møde der afholdes efter sæsonstart. Det bliver muligvis Sportschef Thor Hyllegaard der skal repræsentere Danmarks Brydeforbund i trivselsnetværk fremadrettet. Bestyrelsen repeterede at Søren Hyllegaard er den politisk valgte person i Danmarks Brydeforbund, der er udpeget som trivselskontaktperson. Det skal både fremgå på hjemmesiden, samt formidles til de relevante målgrupper i dansk brydning.

11. Associeringsaftale med Armbrydning DK v/Palle

- a. Associeringsaftalen mellem Danmarks Brydeforbund og Armbrødning Danmark er underskrevet af begge parter og fremsendt til DIF. Der er forberedt således at medlemstal indberetninger kan foretages i CFR, som en aktivitet under brydning. Der er ikke foretaget indberetning vedr. armbrødning i CFR for 2020.

12. Nordiske mesterskaber 2021 v/Palle

- a. Michael Yde rykkede bestyrelsens medlemmer for tilmeldinger til VIP arrangementet ifm. NM i Herning.



- b. Nationernes tilmeldinger til NM modtages pt. Der synes at være en god og bred opbakning. UWW har fremsendt en Covid-19 protokol til behandling. Det har vist sig at være et større arbejde. Der arbejdes forsat på at finde en leverandør af streaming, der kan håndtere både challenge samt fremvisning af sponsorernes bannere. Erik Nyblom er forsat tovholder på NM.

13. Dato for næste bestyrelsesmøde

- a. Budgetmødet afholdes ved fysisk fremmøde lørdag d. 30/10 kl. 10.00. Vi forsøger at holde mødet på Scandic i Roskilde.
- b. Driftsleder Michael Yde skal minde udvalgene på at fremsende budgetudkast senest 3 uger før budgetmødet.

14. Eventuelt

- a. Trænernetværk
 - i. Vi er klar til at lancere Trænernetværket igen, da det ikke nåede at blive afholdt inden coronanedlukningen i efteråret. Det skal fremadrettet afholdes ifm. Udviklingstruppens samlinger, dog ikke nødvendigvis hver gang. Der sigtes på 4-6 årlige aktiviteter. Målgruppen er trænere på mellem niveau og op efter. Der skal tilsigtes at være en fastholdende effekt på trænere jf. vores strategiske arbejde. Jesper Kierkegaard er tovholder på initiativet, og vil kontakte udvalgte trænere for at sikre en vis base deltagermæssigt. Vi starter omtale af initiativet på vores sociale medieplatforme medio august.



b. Dommeruddannelse

i. Simon Lui fortæller at uddannelse af officials fremgår nu

specifikt som et procesmål i strategiaftalen for den

kommende periode. Bestyrelsen drøftede at omstrukturering af vores udvalg

herunder dommerrekruttering bør være et selvstændigt punkt til budgetmødet,

og muligvis et fast punkt fremadrettet.